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Referat  

Bestyrelsesmøde                                   

          
 

Dato  14/11-2023 

Tid  Kl. 19.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense V) 

 

                                                                             Til stede                   Afbud 

Bestyrelsesmedlemmer   

Emil Mikkelsen (formand)  X  

Karsten Kjelde (kasserer) X  

Jacob Ejby Stengaard (næstformand & referent) X  

Mathies Hartmann X  

Sabrina Kjær Hemmingsen Møller  X 

Morten Algot Nielsen    X 

Niels Larsen  X  

Bestyrelsessuppleanter    

Christian Blom Nass  - 

Ansatte    

Rasmus Hjort  X  

Pernille Borup Jensen  X  

  

 

1. Kontingent (oplæg fra Jacob) (20 min.) 

- Der foreslås et nyt system med en forsimplet kontingentstruktur med 7 kontingentgrupper og en 

hævning af alle kontingentgrupper.  

- På b-mødet diskuteres og tilrettes. Der udsendes et endelig bud til godkendelse inden for den 

næste uges tid. Denne sendes sammen med indkaldelse til generalforsamlingen.  

 

2. Budgetter fra (Rasmus og Line). (20min) 

- Line præsenterer budgetter for Trænere, Sociale arrangementer, Atletikcamp, Ungdomstræning, 

Stævner og Evaluering.  

- Udgifterne til teamlederne (Peter, Helena og Kasper) har Line ikke helt styr på. Dette kan Karsten 

fremfinde.  

- Der er ikke udarbejdet et budget for enkelte stævner/events, da årshjulet ikke helt er på plads 

endnu. Det er planen, at dette ligger klar i nærmeste fremtid.  

- Rasmus fremlægger et budget med forventede udgifter til seniorgrupperne. Der har dog været til 

misforståelser, så der tilrettes efter en budgetstruktur, der er opbygget efter hvert enkelt event.  
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3. Oplæg fra Rasmus (15min) 

- Ramus fremlægger bud på en opdateret oversigt over stævnestøtte for klubbens medlemmer. Med 

tilretningerne fra snakken herom lægges den nye oversigt op på klubbens hjemmeside, hvor 

klubbens medlemmer opfordres til at orientere sig ved spørgsmål herom.  

- Rasmus fremlægger desuden nogle overvejelser om faktorer, der skal til for at styrke klubbens 

fundament. Line vil gerne lave et debatoplæg om dette til et udviklingsseminar i det nye år. Det 

planlagte tidspunkt kan Line og Rasmus ikke, og derfor flyttes dette til en anden dato.  

 

4. Status på fordelingsnøglen og ny budgetstruktur i OGF. (10min) 

- Emil gennemgår udkastet til en ny fordelingsnøgle. Der er nogle omrokeringer, hvor Odense Atletik 

blandt andet skal betale en større del for kontorets udgifter.  

- Eventyrløbet kommer til at være placeret i hovedforeningen, så resultater herfra kommer til at 

indgå i driften af OGF.   

 

5. Budget 2024 (30min) 

- Karsten gennemgår budgetposterne, hvor der er følgende fokuspunkter:  

1. Stævner på stadion skal være en sum af overskud ved events 

2. Større overskud på DHL 

3. Mere i kontingent - Stigning i kontingent og gerne flere medlemmer 

4. Fortsættelse af den nuværende bemanding på kontoret. 

 

- Det første budgetbud rammer et minus på en kvart mil. Dette vil bestyrelsen gerne have nedbragt, 

og der kigges derfor på budgettet for 2024 til mødet i december igen.  

 

6. Status på nye medlemmer til DHL og EL styregrupper? (5min) 

- Lars Nielsen har sagt ja til at blive en del af styregruppen for Eventyrløbet.  

- Frederik Madsen har sagt ja til at blive en del af styregruppen for DHL-stafetten.  

- Der mangler stadig et styregruppemedlem til DHL.  

 

7. Evt: Betalingskort til tilmeldinger i m/l-gruppen 

- Punktet udsættes til næste møde.  

 

Kommende bestyrelsesmøder i 2023 

 

Dato Tid Sted 

12/12-23 Kl. 19 B-møde 

16/1-24 Kl. 19 B-møde 

5/2-24 Kl. 20 Formøde 

5/2 Kl. 18.30 Generalforsamling 

 

 

 


